
Protokół Nr XIII/2012 

z XIII Sesji Rady Gminy Dąbrówka 

z dnia 16 lutego 2012 roku

Posiedzenie odbyło się w Sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Dąbrówce i trwało od godz. 

13.00 dogodź. 16.00.

W posiedzeniu udział wzięli Radni Gminy Dąbrówka -  zgodnie z załączoną listą 

obecności. Obrady prowadziła Przewodnicząca Rady Gminy Dąbrówka Pani Agnieszka 

Gryglas.

Na sesji obecni byli:

1. Pan mgr inż. Tadeusz Bulik - Wójt Gminy Dąbrówka
2. Pan mgr Zenon Zadrożny -  Zastępca Wójta Gminy Dąbrówka
3. Pani Helena Karczmarczyk - Sekretarz Gminy
4. Pani mgr Agnieszka Adam - Skarbnik Gminy
5. Pan Andrzej Popławski- Radca Prawny
6. Dyrektorzy gminnych jednostek organizacyjnych
7. Kierownicy gminnych jednostek organizacyjnych
8. Dyrektorzy placówek oświatowych Gminy Dąbrówka
9. Sołtysi Gminy Dąbrówka -  zgodnie z załączoną listą
10. Pan mgr inż. Wiesław Mędrzycki -  Radny powiatowy

Prowadząca obrady odczytała porządek obrad, który został przesłany Radnym przed XIII 

sesją Rady Gminy Dąbrówka następującej treści:

1. Powitanie i otwarcie obrad.
2. Wybór sekretarza obrad.
3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.
4. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności.
5. Przedstawienie opinii i wniosków oraz planów pracy na 2012r. przez Komisje Rady Gminy.

6. Podjęcie uchw ał:
a) W sprawie przystąpienia Gminy Dąbrówka do projektu kluczowego 

realizowanego przez Samorząd Województwa Mazowieckiego w Ramach 
Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Mazowieckiego 2007 -  
2013, działania II -  Przyspieszenie e-Rozwoju Mazowsza, poddzialania 2.2 
Rozwój e-usług pn: Rozwój e-usług i ich dostępu w ramach Mazowieckiej Sieci 
Społeczeństwa Informacyjnego ”M@zowszanie”

b) W sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Dąbrówka
c) W sprawie nadania nazw ulic w miejscowości Małopole
d) W zatwierdzenia taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i taryfy dla 

zbiorowego odprowadzenia ścieków na obszarze gminy Dąbrówka.
e) W sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wołomińskiemu.
f) W sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie.



g) W sprawie zmiany budżetu gmina na rok 2012.
h) W sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dąbrówka na 

lata 2012-2018 .
i) W sprawie rozpatrzenia skargi Pana Jacka Szczapa, 
j) W sprawie rozpatrzenia skarg Pana Sylwestra Rosa.

7. Rozpatrzenie podań do Rady Gminy.
8. Sprawy różne i wolne wnioski.
9. Zamknięcie obrad.

Prowadząca obrady poprosiła Radnych o przegłosowanie, kto jest za przyjęciem ww. 
porządku obrad w zaproponowanym kształcie.

Radni Rady Gminy Dąbrówka przyjęli ww. porządek obrad w głosowaniu jawnym

14 głosami „za”

przy obecności 14 Radnych

Przebieg obrad

Ad. 1 Powitanie i otwarcie obrad.

Obrady XIII Sesji Rady Gminy Dąbrówka otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy 

Dąbrówka. Powitała wszystkich zebranych. Poinformowała, że w dzisiejszych obradach 

zgodnie z listą obecności uczestniczy 14 na 15 Radnych.

Ad. 2 Wybór sekretarza obrad

Sekretarzem obrad został Pan Ryszard Klusek, który w głosowaniu jawnym został wybrany

- j e d n o g ł o ś n i e -  

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.

Przewodnicząca obrad zapytała Radnych czy wnoszą uwagi do protokołu z ostatniej sesji. 

Do protokołu z ostatniej sesji Radni Rady Gminy Dąbrówka uwag nie wnieśli.

Prowadząca obrady porosiła Radnych o przegłosowanie.

Protokół Nr XII/2011 

z dnia 30 grudnia 2011 roku 

Rada Gminy Dąbrówka w głosowaniu jawnym przyjęła

- j e d n o g ł o ś n i e  - 14 głosami „za”
przy obecności 14 Radnych



Ad. 4 Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności.

Ww. sprawozdanie przedstawił Wójt Gminy Dąbrówka. 

/Sprawozdanie stanowi załącznik do mniejszego protokołu/.

Ad. 5. Przedstawienie opinii i wniosków podjętych przez Komisje Rady Gminy.

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Pani Maria Witkowska 

poinformowała, że posiedzenie komisji odbyło się dnia 7 lutego 2012r.

Tematem posiedzenia komisji było:

1. Opracowanie projektu planu pracy komisji i tematyki spotkań Komisji Oświaty, Kultury i 
Sportu na 2012r.
Plan pracy został odczytany przez Przewodnicząca Komisji.

2. Rozpatrzenie podań.
Do komisji wpłynęły podania z sołectw Lasków, Marianów i Kuligów i dotyczyły 
dofinansowania do placów zabaw.
Członkowie komisji zawnioskowali o przyznanie środków w wysokości po 2500,00 zł do 
każdego zadania.
Odnośnie wniosku złożonego przez Radę Rodziców Szkoły Podstawowej w Guzowatce 
dotyczącego zapewnienia opieki pozalekcyjnej dla dzieci z oddziałów przedszkolnych 
wniosek został rozpatrzony negatywnie z uwagi na ograniczone środki w oświacie.

Prowadząca obrady poddała pod głosowanie ww. plan pracy Komisji na rok 2012, który w 

głosowaniu jawnym został przyjęty jednogłośnie ( 14 głosami „za” przy obecności 14 

Radnych)

Wnioski zgłoszone przez Komisje Oświaty, Kultury i Sportu w głosowaniu jawnym zostały 

przyjęte jednogłośnie ( 14 głosami „za” przy obecności 14 Radnych).

Przewodniczący Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego Pan 

Janusz Getka poinformował, że posiedzenie komisji odbyło się dnia 31 stycznia 2012r.

Tematem posiedzenia było:

1. Rozpatrzenie pism
- Komendanta Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Wołominie o przyznanie środków 
finansowych w wysokości 15 tyś. zł na wsparcie zakupu średniego samochodu ratowniczo- 
gaśniczego (GBA)
- Dyrektora Szpitala Powiatowego w Wołominie o wsparcie finansowe w zakresie 
wyposażenia w nowoczesną aparaturę diagnostyczną i leczniczą.

2. Przyjęcie planu pracy na rok 2012.



Członkowie komisji wnioskują o przyznanie kwoty 5 tys. zł z przeznaczeniem na zakup 

samochodu gaśniczo-ratowniczego dla jednostki Państwowej Powiatowej Straży Pożarnej w 

Wołominie i przyznanie 10 tys. na zakup nowoczesnego wyposażenia dla Szpitala 

Powiatowego w Wołominie pod warunkiem, że wszystkie gminy powiatu wołomińskiego 

udzielą wsparcia finansowego dla szpitala.

Następnie Przewodniczący komisji odczytał plan pracy Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych i 

Porządku Publicznego na rok 2012.

Przewodnicząca obrad poinformowała, że wnioski komisji zostały uwzględnione w 

projektach uchwał dzisiejszej sesji. Poddała pod głosowanie przyjęcie planu pracy komisji na 

rok 2012.

W głosowaniu jawnym ww. plan został przyjęty jednogłośnie ( 14 głosami „za” przy 

obecności 14 Radnych.

Przewodniczący Komisji Gospodarczej Pan Józef Sobczak poinformował, że 

posiedzenie komisji odbyło się dnia 8 lutego 2012r.

Tematem posiedzenia komisji:

1. Rozpatrzenie podań

2. Uchwalenie planu pracy Komisji na rok 2012.

Przewodniczący komisji poinformował, że komisja nie podejmowała żadnych wniosków i 

przedstawił plan pracy komisji na rok 2012r.

Prowadząca obrad poddała pod głosowanie plan pracy komisji na rok 2012. W głosowaniu 

jawnym ww. plan został przyjęty jednogłośnie ( 14 głosami „za” przy obecności 14 Radnych).

Przewodniczący Komisji Budżetowo -  Finansowej Pan Ryszard Klusek poinformował, że 

posiedzenie Komisji odbyło się w dniu 10 lutego 2012r.

Na posiedzeniu tym zaopiniowane zostały projekty uchwał które znalazły się w porządku 

obrad dzisiejszej sesji oraz uchwalono plan pracy komisji na rok 2012. który został odczytany 

przez przewodniczącego komisji.

Przewodnicząca obrad poddała pod głosowanie plan pracy komisji Budżetowo-Finansowej na 

rok 2012.

W głosowaniu jawnym ww. plan został przyjęty jednogłośnie ( 14 głosami „za” przy 

obecności 14 Radnych)

Przewodniczący Komisji Rozwoju i Gospodarki Mieniem Komunalnym Pan Aleksander 

Załęski poinformował, że komisja odbyła 2 posiedzenia tj. w dniu 4 stycznia 2012r. 

tematem posiedzenia było do precyzowanie I etapu kanalizacji. Wniosek komisji_ Czarnów -  

poza częścią zalewową, Józefów od Ludwinowa w kierunku Kuligowa, Ludwinów od 

Józefowa do końca zabudowy zawartej (do posesji 33 A), Kuligów od Józefowa tj. ulica



Warszawska i Wojska Polskiego do II pętli autobusowej ( jeżeli wystarczy środków to ulicę 

Wojska Polskiego do końca zwartej zabudowy). Drugie posiedzenie komisji odbyło się w 

dniu 10 lutego br. na którym został uchwalony plan pracy komisji na rok 2012r. Plan pracy 

został odczytany przez przewodniczącego komisji.

Prowadząca obrady poddała pod głosowanie w pierwszej kolejności plan pracy komisji na rok 

2012 .

W głosowaniu jawnym ww. plan pracy został przyjęty jednogłośnie ( 14 głosami „za” przy 

obecności 14 Radnych)

W dalszej kolejności przystąpiono do głosowania doprecyzowanego wniosku komisji w 

sprawie określenia I etapu kanalizacji (oczyszczalnia w Czarnowie).

W glosowaniu jawnym wniosek został przyjęty jednogłośnie (14 głosami „za” przy obecności 

14 Radnych).

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Krzysztof Kłąbek poinformował, że komisja odbyła 

posiedzenia w dniach 30 stycznia 2012r, 09 lutego 2012r oraz 13 lutego 2012r.

Tematem posiedzenia było rozpatrzenie skarg na działalność Wójta złożonych przez p.

; i p. i opracowanie planu pracy komisji na rok 2012.

Plan pracy został odczytany przez przewodniczącego komisji.

W głosowaniu jawnym ww. plan został przyjęty jednogłośnie (14 głosami „za” przy 

obecności 14 radnych.

Ad. 6 Podjęcie uchwał

a) W sprawie przystąpienia Gminy Dąbrówka do projektu kluczowego realizowanego przez 
Samorząd Województwa Mazowieckiego w Ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 
Województwa Mazowieckiego 2007 -  2013, działania II -  Przyspieszenie e-Rozwoju 
Mazowsza, poddziałania 2.2 Rozwój e-usług pn: Rozwój e-usług i ich dostępu w ramach 
Mazowieckiej Sieci Społeczeństwa Informacyjnego”M@zowszanie”

Projekt uchwały został omówiony przez p. Annę Maniecką Dyrektora Gminnego 
Centrum Kultury. Dzięki przystąpieniu do tego projektu jest szansa na powstanie 
Lokalnego Centrum Demokracji i wyposażenia go w sprzęt komputerowy - 5
komputerów, laptop z oprogramowaniem, aparat fotograficzny i urządzenie 
wielofunkcyjne. Korzystanie z wyposażenie ma być bezpłatne.
Pan Załęski zapytał, czy w związku z powyższym zostanie zatrudniony nowy 
pracownik. Pani Maniecka odpowiedziała, że obsługa zostanie powierzona 
pracownikowi GBP.
Pani Gryglas zapytała przez jaki okres będzie trwała realizacja powyższego projektu. 
Pani Maniecka wyjaśniła, że realizacja projektu będzie trwała 3 lata.
Projekt uchwały został odczytany przez przewodnicząca obrad.
Radni do ww. projektu uchwały uwag nie zgłaszali.



Rada Gminy Dąbrówka 

podjęła uchwałę Nr XIII/88/2012 

z dnia 16 lutego 2012r..

- j e d n o g ł o ś n i e  - /14 głosami „za”

przy obecności 14 Radnych/

/Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu/.

b) W sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Dąbrówka

Pani Grażyna Wójcik pracownik Urzędu Gminy Dąbrówka zajmujący się prowadzeniem 
spraw związanych z nadawaniem nazw ulic i numeracją porządkową nieruchomości 
wyjaśniła, że projekt uchwały został przygotowany zgodnie z wnioskiem mieszkańców 
korzystających z przedmiotowej drogi.

Radni do ww. projektu uchwały uwag nie zgłaszali.

Rada Gminy Dąbrówka 

podjęła uchwałę Nr XIII/89/2012 

z dnia 16 lutego 2012 

- j e d n o g ł o ś n i e  - /14 głosami „za”

przy obecności 14 Radnych/

/Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu/.

c) w sprawie nadania nazwy ulic w miejscowości Malopole.

Pani Grażyna Wójcik pracownik Urzędu Gminy Dąbrówka zajmujący się prowadzeniem 
spraw związanych z nadawaniem nazw ulic i numeracją porządkową nieruchomości 
wyjaśniła, że projekt uchwały został przygotowany zgodnie z uchwałą z zebrania wiejskiego 
mieszkańców wsi Małopole.

Wójt Gminy nawiązując do przedmiotowego projektu uchwały stwierdził, że proponowana 
nazwa ulicy Stefana Kardynała Wyszyńskiego jest dość długa i może stwarzać problemy przy 
wypełnianiu dokumentów urzędowych.

Radny wsi Małopole zgłosił wniosek o skrócenie nazwy tej ulicy na ulicę Kardynała 
Wyszyńskiego.

Prowadząca obrady poddała pod głosowanie ww. wniosek.

W głosowaniu jawnym wniosek został przyjęty jednogłośnie ( 14 głosami „za” przy 
obecności 14 Radnych).



Uchwała została odczytana przez przewodnicząca obrad.

Rada Gminy Dąbrówka 

podjęła uchwałę Nr XIII/90/2012 

z dnia 16 lutego 2012 

- j e d n o g ł o ś n i e  - /14 głosami „za”

przy obecności 14 Radnych/

/Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu/.

d) W zatwierdzenia taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i taryfy dla zbiorowego 
odprowadzenia ścieków na obszarze gminy Dąbrówka.

Projekt uchwały został omówiony przez Kierownika Zakładu Gospodarki Komunalnej p. Radosława 
Korzeniewskiego.
Zaproponowano następujący wzrost stawek za wodę na rok 2012:
Od osób fizycznych 5% w stosunku do obowiązujących tj. 2,20 zł netto + należny podatek VAT 
Od podmiotów gospodarczych 7%t. . 2,75 zł netto + należny podatek VAT 
Od innych jednostek organizacyjnych 5% tj. 2,20 zł netto + należny podatek VAT.
Za odprowadzane ścieki proponuje się następujący wzrost opłat za ścieki:
Od osób fizycznych 7% wzrost w stosunku do obowiązujących tj.3,28 zł netto + należny podatek VAT 
Od podmiotów gospodarczych 10,5 % wzrost tj. 4,36 zł + należny podatek VAT 
Od innych jednostek organizacyjnych 7% tj.3,28 zł netto + należny podatek VAT 
Za ścieki dowożone taborem asenizacyjnym 7% wzrost tj. 7,49 zł + należny podatek VAT.
Opłatę stałą dla każdego odbiorcy wody pozostawia się na dotychczasowym poziomie tj. 7zł netto + 
należny podatek VAT. Naliczana będzie po każdorazowym odczycie wodomierzy, przy czym dla 
gospodarstw domowych nie częściej niż 4 razy w roku.
Przewodniczący komisji Budżetowo- Finansowej poinformował, że ww. stawki zostały przyjęte 
przez członków komisji na posiedzeniu w dniu 10 lutego 2012r.
Radni do ww. projektu uchwały uwag nie zgłaszali.

Rada Gminy Dąbrówka 

podjęła uchwałę Nr XIII/91/2012 

z dnia 16 lutego 2012 

- w i  ę k s z o ś c i ą g ł o s ó w - / 1 3  głosami „za” 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący”

przy obecności 14 Radnych/

/Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu/.

e) W sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wołomińskiemu.
Projekt uchwały został omówiony przez Wójta. Zgodnie z wnioskiem Komisji Zdrowia, 
Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego na pomoc szpitalowi zabezpiecza się środki w



kwocie 10.000,00 zł. Środki zostaną wówczas przekazane, gdy większość gminy włączy się 
do udzielenia pomocy szpitalowi.

Radni do ww. projektu uchwały uwag nie zgłaszali.

Uchwała została odczytana przez przewodniczącą obrad.

Rada Gminy Dąbrówka 

podjęła uchwałę Nr XIII/92/2012 

z dnia 16 lutego 2012 

- j e d n o g ł o ś n i e  - /14 głosami „za”

przy obecności 14 Radnych/

/Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu/.

f) sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie.

Projekt uchwały została omówiony przez Wójta.

Zapisana kwota pożyczki w wysokości 2.844.474,00 zł pozwoli na sfinansowanie w całości 
budowy sieci wodociągowej w miejscowościach Dręszew, Małopole Józefów ul. Kwiatowa, 
Kuligów ul. Jagiellońska oraz odcinek między miejscowościami Małopole i Chajęty. 
Pożyczka ta oprocentowana jest w wysokości 3,5% w skali rocznej i istnieje możliwość jej 
umorzenia w wysokości 10%.
Przewodniczący komisji budżetowo -finansowej poinformował, że przedmiotowy projekt uchwały 
był omawiany na posiedzeniu w dniu 10 lutego br. i w głosowaniu jawnym został przyjęty 
większością głosów (4 -  za, 1, przeciw, 1 wstrzymujący

Projekt uchwały został odczytany przez przewodnicząca obrad.

Radni do ww. projektu uchwały uwag nie zgłaszali.

Rada Gminy Dąbrówka 

podjęła uchwałę Nr XIII/93/2012 

z dnia 16 lutego 2012 r.

- w i  ę k s z o ś c i ą g ł o s ó w - / 1 2  głosami „za”, 0 „przeciw”, 2 „wstrzymujące”

przy obecności 14 Radnych/

/Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu/.



g) W sprawie zmiany budżetu gmina na rok 2012.

Projekt uchwały został omówiony przez Skarbnika Gminy.
Uzasadnienie do wprowadzonych zmian stanowi załącznik do uchwały budżetowej. 
Radni do ww. projektu uchwały uwag nie zgłaszali.

Rada Gminy Dąbrówka 

podjęła uchwałę Nr XIII/94/2012 

z dnia 16 lutego 2012 r.

-jednogłośnie - /14 głosami „za

przy obecności 14 Radnych/

/Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu/.

h) W sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dąbrówka na lata 2012 -  2018.

Projekt uchwały został omówiony przez Skarbnika Gminy.
Uzasadnienie do wprowadzonych zmian stanowi załącznik do uchwały.
Radni do ww. projektu uchwały uwag nie zgłaszali.

Rada Gminy Dąbrówka 

podjęła uchwałę Nr XIII/95/2012 

z dnia 16 lutego 2012 r.

- j e d n o g ł o ś n i e  - /14 głosami „za

przy obecności 14 Radnych/

/Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu/.

i) W sprawie rozpatrzenia skargi Pana .

Przed przystąpieniem do podjęcia uchwał w sprawie rozpatrzenia skarg na działalność Wójta 

złożonych przez Pana i Pana przewodniczący Komisji

Rewizyjnej poinformował, że skargi były rozpatrywane przez Komisję Rewizyjną i uznane 

zostały za bezzasadne. Przewodniczący odczytał uzasadnienie do projektów uchwał w 

sprawie rozpatrzenia skarg na działanie Wójta.

Uzasadnienie stanowi załączniki do uchwał.

Projekt uchwały został odczytany przez prowadzącą obrady.
Radni do ww. projektu uchwały uwag nie zgłaszali

Rada Gminy Dąbrówka 

podjęła uchwałę Nr XIII/96/2012



z dnia 16 lutego 2012 r.

- j e d n o g ł o ś n i e  - /14 głosami „za

przy obecności 14 Radnych/

/Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu/.

j) W sprawie rozpatrzenia skargi Pana Sylwestra Rosy.

Projekt uchwały został odczytany przez przewodniczącą obrad.
Radni do ww. projektu uchwały uwag nie zgłaszali

Rada Gminy Dąbrówka 

podjęła uchwałę Nr XIII/97/2012 

z dnia 16 lutego 2012 r.

- j e d n o g ł o ś n i e  - /14 głosami „za

przy obecności 14 Radnych/

/Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu/.

Ad. 8 Rozpatrzenie podań

Podania skierowane do Rady Gminy zostały odczytane i rozpatrzone następująco:

- Odpis wyroku Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego- sprawy ze skargi Wojewody 
Mazowieckiego na Uchwałę Rady Gminy Dąbrówka z dnia 28 kwietnia 2011 r. Nr 
VI/35/2011 w sprawie ustalenia opłat za świadczenia udzielane przez przedszkole publiczne. 
Pismo zostało przekazane do rozpatrzenia Komisji Oświaty, Kultury i Sportu RG.
- pismo mieszkańców wsi Guzowatka w sprawie interwencji do Zarządu Dróg Powiatowych 
w Wołominie w sprawie przywrócenia oznakowania przystanku autobusowego.
Pismo zostało przekazane do rozpatrzenia przez Komisję Zdrowia Spraw Socjalnych i 
Porządku Publicznego RG.
- Pan 5 R - Chajęty - w sprawie wydania postępowania o wszczęciu lub odmowie
postępowania administracyjnego dot. pisma 6060.60.2011 z dnia 28 grudnia 201 lr.
- Pan S] R Chajęty -  w sprawie wydania postępowania o wszczęciu lub odnowie
postępowania administracyjnego dot. pisma 6060.02.2012 z dnia 05.01,2012r.
Pisma p. F zostały przekazane do rozpatrzenia przez Komisję Rewizyjną RG.

Ad. 9 Sprawy różne.

Pan Załęski Aleksander zapytał kiedy zostanie wydana p. M decyzja

zatwierdzająca podział działki. Dokumenty zostały złożone we wrześniu roku ubiegłego a 

sprawa do chwili obecnej nie została załatwiona.



Mecenas wyjaśnił, że w tym przypadku chodzi o sporządzenie przez p. Młoduchowskiego i 

dwóch pozostałych właścicieli gruntów aktu notarialnego o utworzeniu wspólnej drogi. Po 

otrzymaniu ww. dokumentu od notariusza sprawa zostanie załatwiona w ciągu 2 dni.

Pani Sekretarza swoja wypowiedź skierowała do radnego powiatowego i stwierdziła , że 

koniecznym jest zrobienie modernizacji ewidencji przez Wydział Geodezji Starostwa w 

Wołominie.

Pan Mędrzycki Wiesław powiedział, że jest to temat ważny. Ze wszystkich Gmin 

wchodzących skład powiatu wołomińskiego Gmina Dąbrówka ma najgorzej zrobioną 

ewidencje gruntów.

Pan Ziółkowski Tadeusz podniósł temat remont drogi przy przedszkolu w Chajętach . Druga 

sprawa dotyczyła kursu autobusowego z Chajęt i zatrzymywania się autobusu na przystanku 

w Guzowatce.

Pan Pawlak Józef nawiązał do sprawy kanalizacji i stwierdził, że w pierwszej kolejności 

powinna być wykonana w Stasiopolu, ponieważ miejscowość ta znajduje się najbliżej 

oczyszczalni.

Pani Kuśkowska Helena -  zapytała kiedy zostanie włączone oświetlenia przy trasie S 8.

Odnosząc się do powyższych wypowiedzi Wójt poinformował, że temat związany z 

przystankiem w Guzowatce został przekazany zgodnie z kompetencją do Zarządu Dróg 

Powiatowych. Odnośnie oświetlenia trasy rozważane są różne możliwości rozwiązania tej 

sprawy. Na dzień dzisiejszy nie ma jednak konkretnego rozwiązania w tym temacie.

Pan Aleksander Załęski nawiązał do wypowiedzi p. Pawlaka i poinformował, że temat 

związany z budową oczyszczalni w Czarnowie ciągnie się od 2008r. Zakres I etapu budowy 

kanalizacji został ustalony w poprzedniej kadencji na posiedzeniu w dniu 16.04.20lOr. a 

doprecyzowany na posiedzeniu 4 stycznia br.

Ad. 9 Zamknięcie obrad.

Po wyczerpaniu się powyższego porządku obrad Przewodnicząca Rady Gminy zamknęła 

obrady XIII sesji Rady Gminy Dąbrówka dziękując obecnym za udział w posiedzeniu.

Na tym protokół zakończono.

Sekretarz Sesji Przewodnicząca Rady Gminy

Protokołowała


